
                                              

                                              PROCES VERBAL 

 

 Încheiat azi 16.10.2015 orele 11,cu ocazia şedinţei ordinare pe luna 

octombrie,conform convocatorului înregistrat la nr.3679/12.10.2015. 

 La şedinţă sunt prezenţi 9 consilieri din totalul de 11,dl.Stancana,d-na Marica   

fiind absenţi motivaţi. 

 Doamna secretar întreabă dacă mai sunt obiecţii sau adaugiri la procesul verbal 

al şedinţei anterioare.Nefiind este aprobat cu 9 voturi pentru. 

Dl.  preşedinte prezintă ordinea de zi. 

1.Proiect de hotărâre aprobare Dispoziţie nr.160/08.10.2015 referitoare la 

modificarea bugetului  local pe anul 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:contabi Condoiu Cecilia-Ionela 

 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuţiei al bugetului 

local pe trim.III al anului 2015. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:contabil Condoiu Cecilia-Ionela 

 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea investitiei Construire pod pe DC 

194 peste paraul Cungrea in comuna Cungrea,sat Cepesti,judetul Olt. 

                      Iniţiator:primar Alexe Dorel 

                      Raportează:consilier juridic Niţi Elena-Mădălina 

 

  4.Discuţii,întrebări,interpelări. 

Se supune la vot şi este probată cu 9 voturi pentru. 

Dl.primar:Avem un invitat ,pe dl.Vlad.A cerut cuiva voie să participe? 

Dl.Vlad:Am întrebat-o pe d-na secretar dacă pot să particip. 

Dl.primar:Trebuia să-l întrebi pe domnul preşedinte de şedinţă. 

Dl.Tudosiea:Are voie să participe,dar este în timpul programului.Dacă îi dădeai 

de lucru, nu mai era aici.Hotărâţi ce vreţi. 

Dl.primar:Trebuia să ceară voie preşedintelui de şedinţă. 

Dl.Tudosiea:Dacă vin cetăţeni din afară, dar dacă dl. preşedinte este de 

accord… 

Dl.primar:Văd că pe ordinea de zi nu e proiectul de hotărâre cu planul de 

ocupare a funcţiilor publice. 

D-na secretar:L-am trimis spre avizare la Agenţia Naţională a Funcţionarilor 

Publici. 

Dl.primar:Anexa la proiectul de hotărâre nu mi-a fost prezentată împreună cu 

proiectul de hotărâre şi vreau să mai fac modificări. 

D-na secretar:A fost pusă la dispoziţie la şedinţele de comisii şi nu se mai pot 

face modificări la acest proiect.Anexa este întocmită conform organigramei avizate de 

ANFP şi în anul 2016 pot promova  2 funcţionari publici. 
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Dl.primar:Vreau să mai reorganizez nişte posturi. 

D-na secretar:După aprobarea organigramei ,modificăm şi planul de ocupare a 

funcţiilor publice. 

În continuare se prezintă rapoartele compartimentelor de specialitate. 

Dl.preşedinte:La apă încasările bat cu energia consumată? 

D-na contabil:Nu.Ar trebui preţul mărit. 

Dl.primar:Sunt sume neîncasate. 

D-na contabil :Eu am facut un raport cu privire la apă. 

D-na secretar prezintă obiecţiunile  cu privire la contractarea unui credit pentru 

finanţarea inestiţiei Pod din beton armat pe DC 194. 

D-na secretar:La şedinţa de comisie dl.Popa a afirmat faptul că dacă refuz să 

contrasemnez hotărârea să stau liniştită că se va găsi cineva să o semneze.Vreau să vă 

informez că potrivit Legii nr.215/2001 numai secretarul răspunde pentru legalitatea 

dispoziţiilor sau a hotărârilor adoptate.Eu nu vă spun să votaţi împotrivă sau pentru, 

faceţi cum vă dictează conştiinţa. 

 Dl.primar:D-na secretar a mai avut obiecţiuni şi cu bugetul,şi cu societatea,dar 

prefectura nu a trimis nicio hotărâre spre revocare.Mai mult decât atât, am avut control 

de la ANAF şi au spus că societatea e legală.Nu am trecut suma în proiectul de 

hotărâre pentru că am zis să nu avem surpriza să efectuăm SF şi PT, să-l platim şi să 

nu putem să-l facem.Ulterior ,o să cerem banii exact cum a spus d-na secretar.Voi lua 

oferte,voi face un grafic şi le voi supune spre aprobare.Cu contract multianual nu vine 

nicio firmă să facă pe trei ani.Ne lasă cu lucrările neterminate.Toarnă picioarele şi mai 

stăm doi ani până avem banii?Am găsit arierate pentru lucrări ineficiente şi 

neoportune.Ştiu cum trebuie făcut un contract de împrumut.Referitor la faptul că mai 

sunt lucrări în derulare,banii sunt prevazuţi în buget.Voi face un calcul cu doamna 

contabil şi vom vedea cum facem. 

 Dl.Tudosiea:Aveţi o estimare? 

 Dl.primar:Avem un deviz general de aproximtiv 24,8 miliarde vechi cu TVA. 

 Dl.Popa:Mă simt obligat să iau cuvântul pentru că sunt aici încă de când s-a pus 

problema construirii acestui pod.În primul mandat a lui Stancana,când eu şi Radu 

eram la PSM s-a făcut un proiect pentru construirea unui pod din bani 

guvernamentali.Era pentru prima dată când ne confruntam cu o astfel de situaţie.Am 

hotărât că  locul de interferenţă e la Leftereasca pentru că e îngust acolo şi aduce toate 

apele de pe coastă.Când am prezentat dosarul,cu două puncte nu am primit aprobare. 

 S-a pus problema construirii podului şi  pe mandatul lui Murguleţ.S-au făcut 

două iniţiative de care au profitat firmele care au făcut SF şi PT.Pentru economie  a zis 

să facem cu o deschidere 4 poduri în loc de 2 .Le-a făcut,a plecat cu ele şi le-a 

abandonat.Au venit instrucţiuni precise pentru construirea unui pod.Stancana a făcut 

podul pe Ordonanţa 7/2006 cu cofinanţare infimă.La suma iniţială,PDL-ul a adăugat 

ceva şi a ajuns de la 24 de miliarde la 28 de miliarde.În acel mandat, Murguleţ a făcut 

7 proiecte de pod de aici şi până la Cerbu,dar nu ca să se realizeze.A dat 6 miliarde 

vechi firmelor ,iar primăria a fost pradată.Şi-a terminat mandatul  şi nu a răspuns 

nimeni.Acum,eu sunt între două gârle.Mai sunt şi alte 54 de gospodării.Am iniţiat un  
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 proiect de pod,s-a aprobat,dar nu a luat foc.Acum după ce am plătit jaful PDL-ului 

prin cavourile de la Slatina, veni vremea să facem un pod,dar vine doamna secretar cu 

obiecţii.Se fac împrumuturi de la trezorerie sau de la finanţe pentru acoperirea 

cheltuielilor interne ale primăriilor pentru stoparea arieratelor.Ordonanţa 7 a dispărut 

şi a apărut una nefavorabilă nouă.Podurile răzleţe nu se mai fac decât din fonduri 

proprii.Podurile se fac împreună cu drumurile.Primarul trebuie să cunoască acest 

lucru.În situaţia în care a rămas,podul răzleţ se face de către consiliul local.Vă întreb 

prieteneşte, poate un consiliu local să facă un pod într-un an?Nu.E nevoie de el.Au 

fost primării date în judecată că s-au stricat suspensiile la maşini.La noi în zonă nu s-a 

întamplat,dar au murit doi oameni înecaţi în apă.Avem o primărie cu un buget printre 

primele din judeţ.Refuz categoric să cred că poţi să faci un pod pe acţiuni 

multianuale.Vom avea necazuri cu ruta ocolitoare de vom circula mai prost ca 

acum.Legislaţia e permisivă ,chiar şi persoanele fizice se împrumută.Cred că putem 

face acest împrumut.Avem de unde da banii, la relaţiile pe care le are primăria la 

Slatina. 

 Dl.Tudosiea:Nouă nu ne-au dat bani pentru că am avut. 

 Dl.Popa:Atunci vă va da.Nu trec numai eu pe acolo. 

 Dl.Niţi:Pentru dvs. era mai bine să se faca la Cismăreşti. 

 Dl.Popa:Acolo deschiderea e mai mare.Apa vine din aval .De ce urci debitul e 

mai mic.Aici e vijelioasă.În atare situaţie chiar şi din mândrie zic să-l facem ,că în 

mandatul ăsta am plătit  lucrări nefolositoare.Sunt convins că tinerii din Mieşti şi 

Spătaru nu cunosc acest stadion de la Oteşti.Podul se face cu garanţie de 100 de ani.E 

ceva făcut şi de noi.O să ramânem în istorie la un moment dat.O să se ia oferte de la 

bănci,cu grafic de eşalonare,o să vedem cât putem da în fiecare an ,să nu plătim 

dobândă mare, astfel ca primăria să nu sufere.Sunt optimist,dar moderat pentru că în 

primărie nu există unitate.Nu plăteşte nimeni niciun leu pentru podul ăsta cu 

salariul.Şi acum să fiu un pic răutacios.Chiar dacă suntem la răscruce,vreau să văd 

calitatea umană,civică şi politică .Cine a iniţiat acest proiect?Primarul ,în numele 

formaţiunii politice.Primăria are nişte angajaţi.Comunitatea trebuie să vadă că se face 

ceva.Funcţionarii publici nu fac politică.Razmeriţa de schimbare a primarilor a plecat 

din primărie, şi anul acesta, tot de aici există o pornire asupra administraţiei 

actuale,dar nu e momentul să ieşim ca un păduche în frunte.Imi aduc aminte că în al 

doilea mandat al lui ,Stancana a bagat bani în Cungrea cum nu a mai băgat nimeni. 

 Dl.Tudosiea:Asta pentru că era PNL la guvernare. 

 Dl.Popa:Şi acum de ce nu face? 

 Dl.Tudosiea:PSD nu a avut nici 1% la Oteşti. 

 Dl.Popa:S-a ridicat idea plecării lui Stancana.Salariaţii au plecat pe jos în loc să 

meargă cu microbuzele şi strigau schimbarea.Şi acum a început schimbarea la faţă.Eu 

sunt om politic şi pot să fac orice declaraţie.Parlamentarii la fel,prefectul…şi 

răspundem în faţa electoratului.Votaţi cu încredere că obştea ne va saluta şi respecta 

când va auzi ca vom lua hotărâre şi în două luni podul e gata.Toate firmele de 

construcţii şomează.Să puneţi clauză ca în cazul în care nu se face în termenul  

 



                                                          -4- 

convenit firma să plătească penalităţi.Se poate turna pilonul şi iarna.Fiţi uniţi dacă 

vreţi să învingeţi. 

 Dl.Tudosiea:Sunt de acord cu primele două proiecte,cu împrumutul nu.Pe 

terenul de la deal văd că stiţi cine joacă,dar la şcoală ştiţi? 

 Dl.Popa:N-am intrat în şcoală datorită cadrelor didactice. 

 Dl.Tudosiea:E un teren de sport pe care vara joacă copiii fotbal,faţă de cel de 

aici pe care umblă gâştele.Nu am aprobat construirea acestui teren.Troiţa de la Nelu nu 

e problema mea, a plătit-o el.Primăria a făcut două troiţe de care nu era nevoie.Puteam 

face podul de la Nicolescu cu banii risipiţi.La pod, PSD nu a avut nicio contribuţie.În 

mandatul lui Bujgoi se faceau numai chefuri şi primăria a mers.Cinste lui Stancana că 

l-a facut,dar dacă nu erau anumite persoane de la PNL nu-l făcea. 

 D-na Dicu:Nu dezgropa morţii.Hai să facem şi noi ceva! 

 Dl.Tudosiea:Vreau să facem 5 poduri,dar nu cu împrumut.Primăria e printre 

primele trei din judeţ.Ce om bogat face împrumut la bancă?Se împrumută tot 

prăpădiţii. 

 D-na Dicu:Cu ce să-l facem? 

 Dl.Popa:Din humă. 

 Dl.Tudosiea:A mai fost votat şi în mandatul trecut cu o bandă.Atunci 11 din 11 

au ridicat mana. 

 Dl.Popa:Era mai bine aşa decât deloc. 

 Dl.Nicolescu:Ştiţi toţi că pe drumul judeţean nu se putea aproba şi s-a făcut 

local. 

 Dl.Tudosiea:Nu vreau să contrazic pe nimeni,dar trebuie să găsiţi în altă parte 

bani. 

 D-na Dicu:Spune tu cum? 

 Dl.Tudosiea:Numai eu ştiu cum am alergat după bani când eram vice. 

 D-na Dicu:Erai vice,foarte bine! 

 Dl.Tudosiea:Numai eu?Ceilalţi n-au obligaţii? 

 D-na Dicu:Toata lumea are! 

 Dl.Tudosiea:Toţi trebuie să ne răzbatem,că de aia venim aici.Dacă avem relaţii, 

să aducem bani.Sunt de acord cu 50 de poduri,dar fără împrumut. 

 Dl.Popa:Acum nu avem ce strânge că punga e goală. 

 Dl.Tudosiea:Se poate strânge,dar omul bun cade drept prost. 

 D-na Dicu :Nu ştiu de ce nu sunteţi de acord.Dacă aveţi relaţii aduceţi bani!Câte 

datorii am plătit după fostul…Hai să facem împrumutul ,să lăsăm ceva şi pe mandatul 

ăsta.Să-l facem cât mai repede şi poate până la iarnă e fâcut!Fostul PDL a distrus 

primăria.Noi trebuie să  aprobăm acest credit să ne apucăm mai repede. 

 Dl.Popa:Lumea ştia că se discută azi despre pod.Cel puţin 20 de inşi voiau să 

vină aici să vadă ce se discută. 

D-na  Dicu:La comisie am avut o discuţie cu dl.Stancana şi la o jumătate de oră 

după şedinţă s-a aflat că ne-am certat. 

Dl.Popa:Se ştia şi  că d-na secretar refuză să semneze actul. 
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Dl.Nicolescu:E vorba de aprobarea împrumutului,că de pod nu cred că are 

cineva ceva împotrivă.Podul este lângă mine. 

Dl.Tudosiea:Tu nu ştii nici unde se face! 

Dl.Nicolescu:Podul e un lucru bun pentru că are zeci de ani garanţie.Sunt de 

acord cu construirea lui ,în primul rând pentru că este iniţiat de dl.primar,e şi o decizie 

politică şi aşa se procedează.O investiţie majoră nu se poate face fără venituri.Toţi 

facem un împrumut mai mare sau mai mic .Trebuie făcut pe un termen cât mai mic şi 

în moneda naţională.Ratele eşalonate pe o perioadă mai mare de 5-6 ani cu dobandă de 

10% dublează suma.Sunt date tehnice care vor fi aduse de primar şi se va discuta în 

consiliul local.Dacă sunt economii în bugetul local să diminuăm 

împrumutul.Socoteala de pornire nu se nimereşte cu cea finală.Să vedem podul 

făcut.Drumul spre Dragăşani e judeţean,a fel şi cel de la Spătaru.Zic că ar mai trebui 

intervenit şi pe acolo.Să rămână ceva şi după noi. 

Dl.primar:Acolo o să se facă şi regularizarea gârlei. 

Dl.Nicolescu:În urma cu 7-8 ani aşteptam să treaca Bebe cu autobuzul să spargă 

gheaţa şi în urmă veneam eu cu şufa.La inundaţii ,apa mai avea un pic să ajungă până 

la maşină  şi o lua pe drum. 

Dl.Sandulescu:El scotea apa din maşină, şi eu din casă! 

Dl.Niţi:Dacă în mandatul lui Stancana s-au făcut două poduri mari,în cele două 

care au trecut nu s-a făcut niciunul,cu împrumut sau fără,hai să-l facem.Dacă luăm 

împrumutul ,prin februarie să demarăm. 

Dl.Popa:De Constantin şi Elena îl inaugurăm. 

Dl.Niţi:Stăm ani de zile dacă-l facem din bugetul local.Dumul se poate face şi 

prin gârlă. 

La încasare la apă zic să-l forţăm pe Liviu.Aici mergem pe pierdere.La impozite 

şi taxe avem 6 miliarde restanţe.Acum avem o fată angajată,să facem poprire pe 

pensii. 

La apă de ce nu aveţi un diriginte de şantier? 

Dl.primar:Este.Îşi pune viza pe toate documentele. 

Dl.Niţi:Dacă  la canalizare şi pod nu se supraveghează lucrările o sa păţim ca la 

apă. 

Dl.primar:Eu am preluat ce am găsit. 

Dl.Niţi:La gaze,nea Sandu era mereu în spatele lor.La apă nu au pus nisip.La 

Urluiasca Mică a intrat o maşină şi a spart conducta. 

Mereu m-am legat de societatea lui Popescu.D-le primar,i-aţi dat o amendă,dar 

de ce nu a plătit-o?Să-i faceţi poprire.Pentru şedinţa viitoare de comisie să ne prezinte  

şi nouă programul de activitate al societăţii pe luni sau zile,perioada,km parcurşi pe 

lună al tractorului,combustibilul consumat pe lună,bonurile fiscale pe motorină,ştatul 

de plată pe luni şi suma încasată pe fiecare persoană,factura de reparaţii a tractorului şi 

garanţia,câţi abonaţi are la colectarea deşeurilor cu contracte încheiate,ce sumă a 

încasat în cursul anului 2015 pentru colectarea deăeurilor şi cu ce sumă i-aţi 

suplimentat bugetul ? 
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 Dl.primar:V-a dus cineva pe o pistă greşită.Aţi luat în calcul că el  nu a avut 

tractorist?Au intervenit aceste reparaţii plătite din bugetului lui ,iar acum el nu mai are 

bani de ajuns . 

Dl.Niţi:La şedintă am zis că dacă face din fonduri proprii să continue,dacă nu să 

închidă. 

Dl.primar:A făcut un calcul şi nu-i ajung banii.Oamenii au lucrat şi nu au fost 

plătiţi.Vreau să vă supun spre aprobare dacă-i plătim pentru octombrie.Dvs. aţi hotărât 

infiinţarea acestei societăţi,tot dvs. hotărâţi ce să facem. 

Se supun la vot proiectele de hotărâri. 

1.Proiect de hotărâre aprobare Dispoziţie nr.160/08.10.2015 referitoare la 

modificarea bugetului  local pe anul 2015-9 voturi pentru. 

2.Proiect de hotărâre cu privire la  încheierea contului de execuţiei al bugetului 

local pe trim.III al anului 2015-9 voturi pentru. 

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea investitiei Construire pod pe DC 

194 peste paraul Cungrea in comuna Cungrea,sat Cepesti,judetul Olt -7 voturi pentru, 

dl.Tudosiea şi d-na Defta se abţin. 

Se declară închise lucrările şedinţei. 

 

                 Presedinte,                                        Secretar, 

            Constantin NITI                             Gabriela ANDRONIE 

 

 


